
 

   
Referat mandag d.7/9-2020 kl. 18-20  
Lokale: Sophieskolen Fraværende: Lars J., Jeanette 

 
    

Punkter Ansvarlig Beskrivelse Tid Referat 

1. Protokol      
 
 

2. Siden sidst         

 
* Formand      

-Der har været rod i referat og dagsorden. Det er ellers 
sendt i Aula, men modtagerlisten har ikke været 
opdateret – derfor har SB først modtaget dagsorden og 
referat  
-Thomas har deltaget i jobsamtaler, til vores 10. klasses 
stilling, hvor man fandt en meget kvalificeret ny 
medarbejder, som er startet. 
-Den henvendelse Firkløveren og Sophieskolen har lavet 
til kommunen har vi nu fået en tilbagemelding på, som 
børnehaven pt. er i gang med uddybe nogle reelle svar 
på.  

* Ledelse      

-Hanne Pia er ny afdelingsleder på Sophieskolen. Hanne 
Pia vil stadig fungere som læsevejleder.  
-Vi er pt. uden centerleder, hvor man har konstitueret 
Peder, som pt. er vicecenterchef.  
Man har ændret samarbejdsflader i Børn og Familie, hvor 
der ligeledes er kommet en ny centerchef. Vi er spændte 
på hvad der sker i det nye samarbejde, da vi har været 
meget udfordret på skiftende hænder på 
sagsbehandlerfronten.  
-Vi har i dag haft besøg af BFU, som ville se gode historier 
og hvad vi er udfordret af. Her viste vores 10. og 5. 
klasser rundt.  
-Vi har ansat en ny medarbejder til 10. som Thomas også 
deler.  
-Der er sat nyt skilt op ved vores P-plads – det er rigtig 
godt.  
-Morgenmadscafe´ er startet op igen. Der er ekstra 
voksne på, så det er trygt at spise.  
-Vi har fået skiftet gyngestativ – så det er dejligt at der 
igen er gynger til eleverne.  
-Der har været store problemer omkring rengøring på 
hele matriklen – meget udfordrende. Vi har modtaget 
mange klager herpå. Derudover har vi holdt meget stejlt 
på, at ungdomsskolen og andre fritidsbrugere, også skal 
sørge for at rengøre lokalerne efter brug, så der er klar til 
eleverne møder ind igen om morgenen.  



 

   
-COVID rengøringen fungere utrolig godt. Det aftales at 
SB laver en henvendelse til kommunen, hvor den ekstra 
rengøring anbefales at fortsætte. 
-Skolen har meldt fra de forskellige sportsarrangementer, 
da vi mixer sig på kryds og tværs.  

*AMO/MED       

 -Der er mange der er pressede omkring skolens 
rengøring. Der kan ikke ses at der er ordinær rengøring. 
Der kan kun ses COVID rengøringen.   

*Elevråd       

  -Der har været afholdt elevrådsmøde, hvor der er blevet 
afholdt valg. Isabella blev valgt som elevrådsformand, 
Patrick som næstformand.  
-Der er fælles kommunalt elevråd, som starter op på 
onsdag.  

* Andre  Alle     

-Michael fortæller, at han har været med til to 
forældremøder. Det har forløbet rigtig godt, dem der har 
været afholdt.  

3. Indsatser i 
indeværende 
skoleår    

 -Der er lavet et overblik over de indsatser der satses på i 
det indeværende skoleår. Overblikket vedhæftes med 
referatet – med forkortelser.  

4. Foto af 
medlemmerne    

 
  

5. Trafik ved kys & 
kør    

-Der arbejdes på at gøre Kys & Kør området smallere, 
således at vi forsøger at gøre kørslen mere glidende.  
-Michael har ikke hørt mere fra kommunen ang. 
henvende 

6. Hallen 20/21    

-Der er godt samarbejde med hallens ledelse omkring 
fordeling af hallen. Vi har fået timer til næsten alle vores 
årgange i år. Der mangler timer til to årgange.  

7. Trivselscoach    

-Charlotte fortæller at hun har været væk fra ledelse i 3 
år, hvor Charlotte har brugt al sin tid på trivselsarbejde, 
både på fællesskabet og individuelt. Derudover har 
sparringen med medarbejderne været noget af det 
bærende.  
Henvendelserne blev dog faldende omkring jul 2019, og 
derfor blev aftalen, at Charlotte både arbejder som 
trivselscoach og SFO leder.  
-Pt. har Charlotte 10 elever i gang i samtaleforløb. Der er 
åbent 2-3 formiddage om ugen, alt efter behov.  
-Vi drøfter sammen hvorfor henvendelserne er faldet. 
Det er ikke Charlotte eller skolens oplevelse at behovet 
ikke længere er der, men blot at lærerne også er bedre til 
at tage samtalerne mm.  

8. Sponsorater    -Rykkes til næste møde. Jeanette tovholder. 

9. Punkter til 
næste møde    

-Foto af medlemmerne (resten der ikke er fotograferet). 
-Ønske om, at vi i en emneuge, arbejder på hvordan man 
får de unge i tale om at gode ideer til at forny området. 



 

   
(Gedser/Skagen). Vi drøfter sammen om det er noget vi 
kan drøfte sammen med Campus.  
-Hjemmeundervisningen i hjemsendelsers/Covid 
perioder.  
-Revurdering af gældende principper (alle orienteres sig 
på hjemmesiden).  
-Trafik – opfølgning (Michael) 

10. Eventuelt Alle Åben  

-Der var behov for tips og tricks til undervisning i Aula på 
forældremøder.  
-Michael aflevere en oversigt med ønsker over grupper, 
som ønskes oprettet i Aula.  
-Der ønskes at forældrene laver forældrecafé, da vi har 
mange forældre, der fortsat stadig ikke er så aktive som 
vi kan ønske det.   
-Deltagelse i undervisningen. 

11. Personsager  

Elevrepræs
entanter 
deltager 
ikke   

 

  


